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Vážený pane starosto, 

 

Obracím se na Vás s interpelací ve věci poradních orgánů ZMČ a RMČ Praha 5. 

V říjnu 2018 proběhla schůzka mezi opozicí a současnou koalicí, jejímž předmětem bylo 
obsazení poradních orgánů samosprávy. Koalice snížila oproti minulému volebnímu období 
počty členů ve většině poradních orgánů a počty míst určené opozičním stranám jsou 
nedostatečné. Toto je v rozporu s klíčovou tezí programu „ Otevřené radnice“, která právě 
spočívá v rovné diskusi všech politických subjektů samosprávy. Na této schůzce jste pane 
starosto přislíbil, že k 31. 3. 2019 vyhodnotíte práci poradních orgánů a případně přehodnotíte 
jejich obsazení. 

Poradní orgány této koalice rozhodně nepracují optimálně. Zasedání Finančního výboru, 
Komise dopravní, Komise IT bývají často rušena. Komise sociální nemá ani po 6 měsících 
činnosti schválený statut Komise. 

 

Prostřednictvím interpelace Vás žádám: 

1. Zpracovat analýzu činnosti poradních orgánů samosprávy, kterou jste již přislíbil 
k datu 31. 3. 2019. 

2. Zdůvodnit nečinnost výše uvedených poradních orgánů. 

 

Děkuji za ústní i písemnou odpověď. 

 

S pozdravem 

Jarmila Svobodová 

zastupitelka MČ Praha 5 

 


